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          Rada Gminy Lubomino 
 

PROTOKÓŁ Nr VII/2024 
VII Sesji Rady Gminy Lubomino 

 
z dnia 19 grudnia 2024 roku 

 
LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI  
 

Lp. Nazwisko Imię Status 
 

1 Bieńkowski Fabian obecny 
 

2 Błażewicz  
 

Krystyna obecna 

3 Ciężka 
 

Anna obecna 

4 Giedrys 
 

Janusz obecny 

5 Krysik 
 

Dariusz obecny 

6 Michałowska 
 

Emilia obecna 

7 Mięszała 
 

Angelika obecna 

8 Naguszewski 
 

Zdzisław obecny 

9 Osowska 
 

Beata obecna 

10 Perdian 
 

Andrzej obecny 

11 Prypłot 
 

Zenon obecny 

12 Stańczyk 
 

Zbigniew obecny 

13 Suchecki 
 

Jarosław obecny 

14 Wieczorek 
 

Adam obecny 

15 Zalewska 
 

Grażyna obecna 

 
Obecni 15 
wszyscy 15 
procent 100 % 
Kworum zostało osiągnięte 
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Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Pełny przebieg pkt 1 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 0:00 – 05:50) 
 
VII Sesja Rady Gminy Lubomino odbyła się w Zespole Szkół w Lubominie – aula II piętro. 
Początek posiedzenia o godz.: 1430 . 
Zakończenie posiedzenia o godz.: 1532. 
 
Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowi załączniki nr 1,2 i 3 do nin. protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki dokonał otwarcia VII Sesji Rady Gminy Lubomino 
informując, że w sesji uczestniczy 14 radnych co stanowi quorum, przy którym rada gminy 
może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 
Przywitał Panią Wójt, Pana Sekretarza, Panią Skarbnik, kierowników jednostek, pracowników 
urzędu gminy, sołtysów, radnych oraz osoby przed odbiornikami. 
 
Kolejno przedstawił proponowany porządek obrad, który został przesłany radnym wraz z 
zawiadomieniem o zwołaniu sesji. 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Lubomino na lata 2024 – 2030. 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 

2024. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo - 

księgowej jednostek organizacyjnych Gminy Lubomino zaliczanych do sektora finansów 
publicznych. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Lubomino na lata 2025 – 2030. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Lubomino na rok 
2025. 

7. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
8. Wolne wnioski, informacje i oświadczenia oraz interpelacje i zapytania. 
9. Zamknięcie obrad. 

    
    
Wójt Gminy Lubomino Joanna Karpińska – Koźlik wnioskowała o zdjęcie z porządku obrad pkt. 
4. „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo - 
księgowej jednostek organizacyjnych Gminy Lubomino zaliczanych do sektora finansów 
publicznych”. 
 
„ Przyczyna dla której Państwa proszę o wyrażenie zgody na zmiany porządku obrad wiąże się 
z uzasadnioną, usprawiedliwioną nieobecnością pracownika, któremu ta wspólna obsługa 
miałaby być powierzona. W związku z tym, że dość szybko spotykamy się na sesji w 2025 roku, 
bo zaplanowaliśmy ją na dzień 9 stycznia, to do tego czasu ja będę miała informacje o stanie 
zdrowia pracownika i wtedy albo poproszę Państwa ponownie o wprowadzenie tej uchwały do 
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porządku obrad, albo rozszerzymy niedawno podjętą przez Państwa uchwałę nr VI/45/2024 z 
dnia 26 listopada 2024 roku i tam w paragrafie drugim jednostkami organizacyjnymi 
obsługiwanymi będą te dwie dodatkowe jednostki, czyli Centrum Usług społecznych i Gminna 
Biblioteka Publiczna. Popatrzymy w którym kierunku będziemy musieli procedować. W tym 
momencie podjęcie tej uchwały jest niezasadne ze względu na tą nieobecność, do której 
pracownik miał prawo. Musimy poczekać jak ta sytuacja się tutaj rozwiąże. 
 
Nie było więcej wniosków do porządku obrad w związku z czym Przewodniczący Rady Jarosław 
Suchecki poddał pod głosowanie wniosek Pani Wójt. 
 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie wniosek  o zdjęcie z porządku obrad pkt. 4 „Rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo - księgowej jednostek 
organizacyjnych Gminy Lubomino zaliczanych do sektora finansów 
publicznych”. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : przyjęto 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 14 uprawnionych 14 
PRZECIW 0 oddanych głosów 14 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 Bieńkowski Fabian ZA 
2 Błażewicz  Krystyna ZA 
3 Ciężka Anna ZA 
4 Giedrys Janusz ZA 
5 Krysik Dariusz ZA 
6 Michałowska Emilia ZA 
7 Mięszała  Angelika ZA 
8 Naguszewski Zdzisław ZA 
9 Osowska Beata ZA 

10 Perdian Andrzej ZA 
11 Prypłot Zenon ZA 
12 Stańczyk Zbigniew - 
13 Suchecki Jarosław ZA 
14 Wieczorek Adam ZA 
15 Zalewska Grażyna ZA 

 
 
Na posiedzenie przybył Radny Zbigniew Stańczyk. 
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki odczytał nowy porządek obrad. 
 
Nowy porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Lubomino na lata 2024 – 2030. 
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3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 
2024. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Lubomino na lata 2025 – 2030. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Lubomino na rok 
2025. 

6. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
7. Wolne wnioski, informacje i oświadczenia oraz interpelacje i zapytania. 
8. Zamknięcie obrad. 

    
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki poddał pod głosowanie nowy porządek obrad. 
 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie nowy porządek obrad 
wynik Głosowanie zakończone wynikiem : przyjęto 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 15 uprawnionych 15 
PRZECIW 0 oddanych głosów 15 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 Bieńkowski Fabian ZA 
2 Błażewicz  Krystyna ZA 
3 Ciężka Anna ZA 
4 Giedrys Janusz ZA 
5 Krysik Dariusz ZA 
6 Michałowska Emilia ZA 
7 Mięszała  Angelika ZA 
8 Naguszewski Zdzisław ZA 
9 Osowska Beata ZA 

10 Perdian Andrzej ZA 
11 Prypłot Zenon ZA 
12 Stańczyk Zbigniew ZA 
13 Suchecki Jarosław ZA 
14 Wieczorek Adam ZA 
15 Zalewska Grażyna ZA 

 
 
 
Ad.2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Lubomino na lata 2024 – 2030. 
Pełny przebieg pkt 2 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 05:50 – 10:35) 
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki odczytał projekt uchwały.  
 
Skarbnik Gminy Wiesława Nikorowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.  
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Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 6 głosach „za”. 
 
Dodał, że wszystkie projekty uchwał były przesłane radnym oraz podane do publicznej 
wiadomości poprzez opublikowanie w Biuletynie Informacji Publicznej.  
 
Projekty uchwał były omawiane szczegółowo na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy 
Lubomino w dniu 10 grudnia oraz podczas posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów w dniu 11 
grudnia. 
 
Nie było pytań do projektu uchwały. 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lubomino na lata 2024 – 2030. 
wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 15 uprawnionych 15 
PRZECIW 0 oddanych głosów 15 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 Bieńkowski Fabian ZA 
2 Błażewicz  Krystyna ZA 
3 Ciężka Anna ZA 
4 Giedrys Janusz ZA 
5 Krysik Dariusz ZA 
6 Michałowska Emilia ZA 
7 Mięszała  Angelika ZA 
8 Naguszewski Zdzisław ZA 
9 Osowska Beata ZA 

10 Perdian Andrzej ZA 
11 Prypłot Zenon ZA 
12 Stańczyk Zbigniew ZA 
13 Suchecki Jarosław ZA 
14 Wieczorek Adam ZA 
15 Zalewska Grażyna ZA 

 
 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwała NR VII/48/2024 z dnia 19 grudnia 2024 roku w 
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubomino na lata 2024 – 2030. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
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Ad.3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 
2024. 
Pełny przebieg pkt 3 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 10:35 – 18:20) 
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki odczytał projekt uchwały.  
 
Skarbnik Gminy Wiesława Nikorowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 6 głosach „za”, 
 
Nie było pytań do projektu uchwały. 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Lubomino na rok 2024. 
wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 15 uprawnionych 15 
PRZECIW 0 oddanych głosów 15 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 Bieńkowski Fabian ZA 
2 Błażewicz  Krystyna ZA 
3 Ciężka Anna ZA 
4 Giedrys Janusz ZA 
5 Krysik Dariusz ZA 
6 Michałowska Emilia ZA 
7 Mięszała  Angelika ZA 
8 Naguszewski Zdzisław ZA 
9 Osowska Beata ZA 

10 Perdian Andrzej ZA 
11 Prypłot Zenon ZA 
12 Stańczyk Zbigniew ZA 
13 Suchecki Jarosław ZA 
14 Wieczorek Adam ZA 
15 Zalewska Grażyna ZA 

 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwała NR VII/49/2024 z dnia 19 grudnia 2024 roku w 
sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 2024. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
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Ad.4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Lubomino na lata 2025 – 2030. 
Pełny przebieg pkt 4 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 18:20 – 29:10) 
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki odczytał projekt uchwały.  
 
Skarbnik Gminy Wiesława Nikorowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
Poinformowała, że Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie pozytywnie 
zaopiniował przedłożony przez Wójta Gminy Lubomino projekt Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Lubomino na lata 2025 – 2030 (uchwała  Nr RIO.VIII-0120-470/24 z dnia 22 
listopada 2024 roku).  
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Adam Wieczorek odczytał opinię Komisji Budżetu 
i Finansów Rady Gminy Lubomino z dnia 11 grudnia 2024 r. w sprawie projektu budżetu Gminy 
Lubomino na rok 2025 oraz wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomino na lata 2025 – 
2030.  
 
Opinia stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki przedstawił wyniki głosowania poszczególnych 
komisji nad procedowanym projektem uchwały: 
 
Komisja Kultury, Oświaty i Promocji Gminy zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 
jednogłośnie przy 8 głosach „za”. 
Komisja Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i Samorządu Terytorialnego zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 7 głosach „za”. 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie 
przy 4 głosach „za”. 
Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 5 głosach „za”. 
Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 6 
głosach „za”. 
 
Nie było pytań do projektu uchwały. 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Lubomino na lata 2025 – 2030. 
wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 15 uprawnionych 15 
PRZECIW 0 oddanych głosów 15 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 Bieńkowski Fabian ZA 
2 Błażewicz  Krystyna ZA 
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3 Ciężka Anna ZA 
4 Giedrys Janusz ZA 
5 Krysik Dariusz ZA 
6 Michałowska Emilia ZA 
7 Mięszała  Angelika ZA 
8 Naguszewski Zdzisław ZA 
9 Osowska Beata ZA 

10 Perdian Andrzej ZA 
11 Prypłot Zenon ZA 
12 Stańczyk Zbigniew ZA 
13 Suchecki Jarosław ZA 
14 Wieczorek Adam ZA 
15 Zalewska Grażyna ZA 

 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwała NR VII/50/2024 z dnia 19 grudnia 2024 roku w 
sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubomino na lata 2025 – 2030. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 
 
Ad.5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Lubomino na rok 
2025. 
Pełny przebieg pkt 5 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 29:10 – 37:50) 
 
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki odczytał projekt uchwały.  
 
Kolejno przedstawił wyniki głosowań nad projektem uchwały przez poszczególne komisje.  
Komisja Kultury, Oświaty i Promocji Gminy zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 
jednogłośnie przy 8 głosach „za”. 
Komisja Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i Samorządu Terytorialnego zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 7 głosach „za”. 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie 
przy 4 głosach „za”. 
Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 5 głosach „za”. 
Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 6 
głosach „za”. 
 
Nie było pytań do projektu uchwały. 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Lubomino na rok 2025. 
wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 15 uprawnionych 15 
PRZECIW 0 oddanych głosów 15 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 
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Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 Bieńkowski Fabian ZA 
2 Błażewicz  Krystyna ZA 
3 Ciężka Anna ZA 
4 Giedrys Janusz ZA 
5 Krysik Dariusz ZA 
6 Michałowska Emilia ZA 
7 Mięszała  Angelika ZA 
8 Naguszewski Zdzisław ZA 
9 Osowska Beata ZA 

10 Perdian Andrzej ZA 
11 Prypłot Zenon ZA 
12 Stańczyk Zbigniew ZA 
13 Suchecki Jarosław ZA 
14 Wieczorek Adam ZA 
15 Zalewska Grażyna ZA 

 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwała NR VII/51/2024 z dnia 19 grudnia 2024 roku w 
sprawie uchwalenia budżetu Gminy Lubomino na rok 2025. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
 
Ad. 6. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
Pełny przebieg pkt 6 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 37:50 –53:15) 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik przedstawiła informację o swojej działalności  pomiędzy 
VI (26.11.2024) a VII (19.12.2024) Sesją Rady Gminy Lubomino. 
 
Dodała, że do informacji podstawowej radni otrzymali informację dodatkową, przedstawiającą 
bieżącą realizację zadań przez Urząd Gminy Lubomino.  Jeżeli do tego zakresu i do zakresu 
podstawowego mają radni pytania to bardzo prosi o ich zadanie. 
 
Informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
Radny Dariusz Krysik odnośnie zarządzenia nr 0050.81.2024 w sprawie sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej niezabudowanej nieruchomości gruntowej w miejscowości Lubomino, 
stanowiącej własność Gminy Lubomino, zwrócił się z pytaniem która to jest działka i za jaką 
kwotę ona się sprzedała? 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik „ Ona się nie sprzedała i sprzedana nie będzie. Tutaj 
zostało wydane zarządzenie zmieniające to pierwotne zarządzenie, natomiast ta zmiana 
nastąpiła po tym okresie w którym ja wykazuje Państwu wykaz podjętych zarządzeń.” 
 
Radny Dariusz Krysik odnośnie zarządzenia nr 0050.83.2024 z dnia 4 grudnia 2024  r. w 
sprawie ogłoszenia konkursu na wolne stanowisko urzędnicze w Urzędzie Gminy Lubomino 
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oraz powołania Komisji Rekrutacyjnej, zapytał czy to jest stara zaległa sprawa? Czy to jest 
jakaś nowa zmiana w urzędzie na tym stanowisku? 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik „ Jaka stara, zaległa?”  
 
Radny Dariusz Krysik „No co brakowało tam ciągle, jeszcze po Panu Irku.” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik „ Tak,  w takim wymiarze możemy też rozpatrywać to 
zarządzenie, natomiast nie jest to stanowisko, które dotyczy podinspektora do spraw 
drogownictwa. Ta historia wiąże się ze sobą, natomiast finał jest zupełnie inny. Tak naprawdę 
kierując tak małą jednostką organizacyjną jaką jest Urząd Gminy, wiecie Państwo, że zakresy 
czynności przypisane do poszczególnych pracowników stanowią tak różnorodny wachlarz 
wykonywanych czynności, że zaczynając od spraw drogowych, idąc przez inwestycje i przez 
zamówienia publiczne, jeżeli mamy taki moment, że cały ten zakres skupia się w rękach jednej 
osoby to czasami pojawia się niepotrzebna przestrzeń, chociażby związana z możliwością 
popełnienia błędu. I tak naprawdę kierując się jedynie dobrem pracownika, mam nadzieję, że 
ten ogłoszony konkurs, który tutaj niestety zakończył się niepowodzeniem czyli żadna z osób 
dostępnych na rynku nie chciała takiej aplikacji do nas złożyć, to też jest w zasadzie 
przewidywalne, ponieważ osoby posiadające uprawnienia, takie jakie my określiliśmy w 
wymogach, które stawiamy sobie, aby ta osoba, która będzie pełniła tą funkcję kierowniczą 
posiadała, no niestety są kryteriami takimi, które sprawiają, że te osoby są zagospodarowane 
już dawno. Posiadając uprawnienia realizujemy, wykorzystujemy te uprawnienia we własnym 
zakresie i nie często jesteśmy zainteresowani takim po prostu etatem w urzędzie. 
Ten nabór okazał się pusty, czy go ponowimy? Zastanowię się tutaj jeszcze, natomiast 
chciałabym, żeby w tym referacie znalazła się bardzo silna osoba, która pomoże poprowadzić 
ten referat, ponieważ jest to najstarszy referat, oprócz referatu finansowego w naszym 
urzędzie. Referat trzeci, który doszedł w trakcie roku to referat organizacyjny i tak naprawdę 
pozostałe referaty w tym zakresie w którym mogą próbują odciążyć ten nasz referat nowy 
inwestycyjno – rolniczy, natomiast ciągle jest ta potrzeba zdjęcia części zadań z osoby, która do 
momentu ogłoszenia tego konkursu, pełniła funkcję kierownicze, ponieważ przestrzeni na życie 
prywatne nie ma absolutnie żadnej i jedyne rozsądne wyjście, to szukanie dla mnie nie 
podinspektora, nie osoby, która znowu będzie uzależniona od kierownika ale może odwrócenie 
tej sytuacji i spróbowanie ułożenia takiego kierowania tym referatem, żeby  ktoś tak naprawdę 
z takimi uprawnieniami podjął ten ciężar. A ciężar jest niełatwy i tak naprawdę trudny, bo sam 
załącznik numer 5 do obecnego budżetu pokazuje skalę tych inwestycji, które realizujemy. 
Chociażby w tym bieżącym roku jest ich 15, więc proszę sobie wyobrazić, że od momentu 
wprowadzenia ich do budżetu, przez moment rozpisania postępowań, przez moment 
podpisania umów z wykonawcami, przez realizację, nadzór nad zakończeniem a potem 
nad rozliczeniem często pozyskanych środków z zewnątrz, jeżeli skoncentrujemy te czynności 
w rękach jednej osoby,  jednego pracownika, to dojdziemy do takiego momentu, który w tym 
referacie miał dwukrotnie miejsce, do momentu bardzo trudnego i ciężkiego i takich sytuacji 
ja w przyszłości nie dopuszczam i tak sobie to ułożyłam, że spróbujemy poszukać kierownika, 
który pomoże udźwignąć ciężar tego jedynego naszego referatu w od lat w dużym zakresie. „ 
 
Radny Dariusz Krysik „ Jak dobrze zrozumiałem, bardziej chodziło o pozyskanie nowego 
pracownika z zewnątrz, nie z grupy pracowników?” 
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Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik „ Te wymogi, które określiliśmy jako wymogi niezbędne 
do objęcia stanowiska, one zostały sformułowane w taki sposób, że tylko osoba z zewnątrz na 
dzień dzisiejszy je spełnia. Natomiast jest taki wymóg, który wynika z kodeksu pracy, że tak 
naprawdę w momencie ogłoszenia, za każdym razem konkursu na wolne stanowisko 
urzędnicze, ja muszę przeprowadzić taki rekonesans wśród pracowników aktualnie 
zatrudnionych w urzędzie, czy oni nie są zainteresowani tym stanowiskiem ale w takim 
założeniu, że spełniają wymagania określone w konkursie. Jeżeli ich nie spełniają, no to choć 
wykazują takie zainteresowanie, siłą rzeczy ta funkcja i stanowisko powierzone być im nie 
może. Tu myślimy o sobie z zewnątrz.” 
 
Radny Janusz Giedrys odnośnie zarządzenia 0050.80.2024 z dnia 25 listopada 2024  r. w 
sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko Kierownika Środowiskowego Domu Samopomocy 
w Wolnicy, zapytał czy już mamy wyłonionego jakiegoś kierownika? 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik „ Nie. Jesteśmy w trakcie procedury rekrutacyjnej, to 
znaczy zakończyliśmy pierwszy etap tej rekrutacji. Zakończyliśmy etap składania ofert o 
możliwość ubiegania się o objęcie funkcji Kierownika Środowiskowego Domu Samopomocy 
w Wolnicy. Takie oferty, które rozpatrywała powołana zarządzeniem komisja, są trzy. Dwie z 
tych ofert nie spełniają wymogów formalnych określonych w zarządzeniu. Jedna osoba, jedna 
oferta została skierowana do dalszego etapu rekrutacji i komisja z tą osobą spotyka się w dniu 
jutrzejszym. W dniu jutrzejszym zostanie przeprowadzony test bądź rozmowa kwalifikacyjna z 
osobą, która ubiega się o to stanowisko.” 
 
Radny Adam Wieczorek odnośnie zarządzenia 0050.85.2024 z dnia 10 grudnia 2024  r. w 
sprawie sprzedaży lokalu użytkowego numer 3 w budynku mieszkalno -  użytkowym przy ulicy 
Kopernika 49 w miejscowości Lubomino, stanowiącej własność Gminy Lubomino, zapytał czy 
jest to jakiś mały lokal po bibliotece? 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik „ Dokładanie tak. Tutaj nie ma innej możliwości, że tak 
powiem. To jest taki korytarzyk, który znajduje się właśnie przy lokalu mieszkalnym. Były 
wnioski właścicieli tego lokalu mieszkalnego o to, aby ten korytarzyk został im przekazany, 
sprzedany z racji tego, że wpływa to na temperaturę utrzymywaną w mieszkaniu. Był to taki 
magazynek, którym dysponowała Gminna Biblioteka Publiczna. Z racji tego, że ta siedziba 
Gminnej Biblioteki Publicznej zmienia swoją lokalizację, to tutaj uznaje za zasadne i słuszne 
sprzedaż tego pomieszczenia dla wnioskodawców.” 
 
Radny Adam Wieczorek „ To on był poza bryłą tego budynku i nie było możliwości połączenia 
tego po prostu tak?” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik „ Nie, i właśnie to jest ten moment, że tak naprawdę, 
jeżeli wniosek pojawia się przed momentem rozpoczęcia prac, to zakładamy przesunięcie tego 
lokalu w zasoby mieszkania a remontujemy już tylko tą część, która pozostaje do naszych 
potrzeb.” 
 
Radny Adam Wieczorek „ Jakim majątkiem Urzędu Wojewódzkiego dysponujemy?” 
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Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik „ Corocznie przeprowadzamy inwentaryzację środków 
trwałych, które są przekazane nam przez Urząd Wojewódzki i są to rzeczy związane ze 
stanowiskiem zarządzania kryzysowego. Tak więc na stanie posiadamy: maski przeciwgazowe, 
sygnalizatory promieniowania, kamizelki, nosze sanitarne, aluminiowe, regały metalowe, 
łopatę i namiot 12-osobowy. Takie środki zostały zinwentaryzowane i robimy to co roku.” 
 
Nie było więcej pytań do informacji o działalności wójta. 
 
 
Ad.7. Wolne wnioski, informacje i oświadczenia oraz interpelacje i zapytania. 
Pełny przebieg pkt 7 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 53:15 – 01:01:25) 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „Niestety nie ma wśród nas, w dniu dzisiejszym na 
posiedzeniu rady gminy osoby, która kończy pracę na stanowisku kierownika jednostki 
organizacyjnej. Tą pracę Pani Kierownik Teresa Piórko realizowała od zawsze. Dla mnie była 
taką osobą, jedyną w zasadzie, którą ja kojarzę z biblioteką. Jesteśmy gotowi do podziękowań. 
Mamy przygotowane kwiaty ale przekażemy je indywidualnie Pani Teresie, natomiast 
korzystając z okazji chciałabym podziękować Pani Teresie Piórko Kierownik Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Lubominie:  

„ Z okazji zakończenia pracy zawodowej, przejścia na zasłużoną emeryturę, składam 
Pani serdeczne podziękowania za wieloletnią, aktywną, pełną profesjonalizmu i pasji pracę na 
rzecz rozwoju czytelnictwa w Gminie Lubomino. 
Życzę wszelkiej pomyślności, zdrowia, radości, pogody ducha a także realizacji swoich pasji i 
zainteresowań w dalszym codziennym życiu. 
Z wyrazami szacunku Wójt Gminy Lubomino.” 

Kolejna sprawa to ten moment, że w zasadzie jesteśmy w końcówce roku i być może za 
wcześnie ale z racji tego, że jesteśmy na ostatniej sesji to chciałabym w taki krótki, 
skondensowany sposób dokonać podsumowania tych miesięcy, które są już za nami a tym 
samym chciałabym podziękować Szanowni Państwo przede wszystkim pracownikom Urzędu 
Gminy Lubomino za pracę realizowaną zarówno na stanowiskach urzędniczych, ale tych 
wykonywanych również na stanowiskach gospodarczych. Dziękuję za zaangażowanie w 
wykonywane obowiązki i czynności. Dziękuję urzędnikom za prawidłowe prowadzenie spraw 
przypisanych do danego zakresu czynności. Dziękuję za dyspozycyjność, gotowość do pracy, za 
wysoką jakość tej pracy w szczególności dla osób, które wspomagają proces zarządzania, czyli 
dla Pana Sekretarza Gminy Lubomino i dla Pani Skarbnik Gminy Lubomino, dla kierowników 
poszczególnych referatów. Bardzo dziękuję za miniony rok i za współpracę dla kierowników 
jednostek organizacyjnych Gminy Lubomino, za prowadzenie tych jednostek w ryzach 
powierzonego budżetu a wielokrotnie okazuje się to sytuacja prawie niemożliwa w realizacji, 
a jednak nam się udało, także za tą pracę Paniom Kierownik bardzo gorąco dziękuję.  

Dziękuję za pracę wykonaną w poszczególnych sołectwach. Dziękuję sołtysom, 
członkom rad sołeckich za tą pracą wykonywaną na rzecz lokalnej społeczności i za współpracę 
z samorządem gminy. Powróciliśmy do narad sołtysów. Okazały się one zasadne, słuszne, także 
za tą gotowość do służby bardzo serdecznie dziękuję. A na koniec dziękuję Państwu. Dziękuję 
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Państwu Radnym. Dziękuję Przewodniczącemu Rady Gminy Lubomino. Dziękuję Państwu 
Wiceprzewodniczącym za kierowanie się w podejmowaniu decyzji jedynie słuszną przesłanką, 
czyli dobrem wspólnoty samorządowej. Dziękuję  za podejmowanie, za przyjmowanie zgłoszeń 
od mieszkańców. Dziękuję za efektywne wykonywanie zadań przedstawiciela społeczności 
lokalnej . Dziękuję bardzo również za konstruktywne uwagi i za merytoryczną pracę podczas 
posiedzeń komisji stałych Rady Gminy Lubomino. Dziękuję bardzo.” 
 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubominie Magdalena Brążkiewicz  
„ Ja w imieniu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubominie, chciałabym Państwa 
bardzo serdecznie zaprosić na spotkanie wigilijne, zorganizowane przez pracowników GOPS 
przy ogromnej pomocy mieszkańców Gminy Lubomino, które odbędzie się w dniu dzisiejszym 
o godzinie 16:00 w świetlicy wiejskiej w Lubominie. Zapraszamy bardzo serdecznie.” 
 
Radny Janusz Giedrys ”Chciałbym złożyć wniosek. Na drodze powiatowej z Wolnicy do Różynia 
trzeba dostawić jedną lampę oświetleniową, bo mieszkańcy się skarżą że pół wioski jest 
oświetlone i na końcu jest lampa a w środku jest ciemno. Tam był słup, lampa została kiedyś 
zdemontowana, chyba z racji oszczędności ale jak będą teraz już wymieniane lampy 
na te ledowe, oszczędne to może dołożyć tam tą jedną lampę.” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „ Tak naprawdę to jest bardzo dobry moment, 
ponieważ sprawy związane z oświetleniem wracają do nas jak bumerang, szczególnie w tym 
okresie w którym jesteśmy teraz, tym jesienno-zimowym. W ramach inwestycji związanej z 
wymianą oświetlenia sodowego na ledowe, my nie możemy poza tymi 113 punktami 
zrealizować zakresu większego niż ten wskazany we wniosku. Natomiast jeżeli sytuacja wygląda 
tak, że tam jest pociągnięta linia natomiast nie ma samej lampy to jest to sytuacja dobra, 
ponieważ ona tak naprawdę będzie zakładała najmniejszy udział kosztów finansowych z 
budżetu. Dołożymy tą lampę. Wniosek jest przyjęty.” 
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki „ Drodzy mieszkańcy przed monitorami, Drodzy 
Państwo obecni tutaj, chciałbym Was serdecznie zaprosić na wspólne kolędowanie, które 
odbędzie się w niedzielę w naszej gminie. Jest to takie trochę nowe wydarzenie w zasadzie 
po raz pierwszy bynajmniej za mojej historii ma to miejsce na terenie tej gminy. Kolędowanie 
będzie odbywało się w dwóch lokalizacjach, będzie to kościół w Wilczkowie i kościół w 
Lubominie. W Wilczkowie kolędujemy wspólnie od godziny 14:00 do godziny 16:00 mniej 
więcej, będzie to trwało. W Lubominie kolędujemy od godzinie 17:00 do godziny 19:00. 
W trakcie tego wspólnego kolędowania odbędzie się koncert kolęd i pastorałek oraz występ 
przygotowany przez Uczniów Szkoły w Wilczkowie i uczniów tutaj Zespołu Szkół w 
Lubominie, więc jak najbardziej zachęcam do aktywnego udziału w tym wydarzeniu, będzie 
miło, będzie sympatycznie, będzie radośnie to najważniejsze w tym czasie przedświątecznym 
a na Państwa przed kościołami będą czekały stoiska sołeckie Sołectwa Lubomino i Sołectwa 
Wilczkowo, z poczęstunkiem, z ciepłymi przekąskami, żebyście Państwo ten czas mogli 
spędzić nieco milej, przy okazji coś ciepłego zjeść przy okazji tego wydarzenia, będą potrawy 
wigilijne i nie tylko, więc każdy znajdzie coś dla siebie. Myślę, że warto być z nami w tym dniu. 
Co prawda wariant pogodowy nie jest optymistyczny ale ja myślę, że skoro jesteśmy w stanie 
stanąć ze stoiskami, to Państwo tym samym są bardziej jeszcze w większym stanie wyjść 
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z domów i przyjść do nas z wizytą. To jedna kwesƟa a druga kwesƟa jako, że jest to już ostatnia 
sesja przed świętami, więc chciałbym w imieniu swoim oraz Państwa radnych życzyć wszystkim 
mieszkańcom zdrowych, spokojnych Świąt Bożego Narodzenia. Niech to będzie czas radości, 
spokoju, wzajemnej miłości czas pozbawiony negatywnych emocji, który zbliży Was do siebie 
a nowy rok niech Was darzy wyłącznie pomyślnymi chwilami .” 
 
 
Ad.8. Zamknięcie obrad. 
Pełny przebieg pkt 8 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 01:01:25 – 01:02:05). 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki dokonał zamknięcia 
VII Sesji Rady Gminy Lubomino. 
 
 
 
 
        Przewodniczący Rady Gminy 
              /-/  Jarosław Suchecki 
 
Protokolant: 
Ilona Basałygo 
 
 
 
* Pełny przebieg sesji odzwierciedla zapis dźwiękowy znajdujący się na stronie hƩps://bip.lubomino.pl/ 
 


